
05-February-2016

Lindås kommune
v/ saksbehandlar Siril Therese Sylta Tofting 02.02.16

Referanser: 14/5268 14/ 21884

Tilbakeføring av terreng- gbnr 62/7 Tofting

Viser til tidlegare brev i saka:
Brev fr%Lindas kommune datert 10.07.14: «Forespurnad om mogeleg ulovlege tiltak pa
eigedommen - gbnr 62/ 7 Tofting
Brev frå Trond Tofting datert 13.09.14: «Vart forslag til vidare framdrift i Garsendvika gbnr. 62/7»
Brev frå Lindås kommune datert 25 .09 .14: «Frist for innsending av dokumentasjon på tilbakeføring
av terreng -gbnr 62/7 Tofting.»
Mail til postmottak Lindås kommune 18.01.15 med informasjon og søknad om ny frist for
innsending av dokumentasjon .
Brev frå Lindås kommune datert 09. 02 .15 « Utsett frist for tilbakeføring av terreng innvilga for
gbnr 62/7 Tofting.»

I tillegg har det vore fleire samtaler mellom saksbehandlere i Lindås kommune og Trond Tofting.

- 27.04.15 Telefonsamtale med saksbehandlar og avtalt synfaring 29.04.15 med saksbehandler
Ingrid Bjorge Pedersen . Dette vart ikkje gjennomfort, avlyst av saksbehandlar
- telefonsamtale LK 29.04 og avtale om møte 07.05.15 med I. Pedersen
- Mote med Benjamin Hicks 07.05.15, vaktordning

I samtaler / moter er det informert om opprensking og tilbakeforing som er gjort i Garsendvika:
Lause steinmasser frå naustlunnar og stranda er flytta litt opp i terrenget og plastra der for å

tåla utvasking i dårleg vær. Det er kun lause steinmasser som er flytta, det har ikkje blitt sprengt ut
masser. Som vist i brev datert 13. 09 .14 ligg det att no kre store steinblokker nordaust om vika.

Regn-/overvatn i myr går no i rør i gammal grøft, dette er leia til utløp bekk ( sjå
kartskisse ,merk 1 ).

Avløpsslange frå slamutskiller / septikktank ligg i samme trasse' som tidlegare ( sjå
kattskisse, merk 2). Det som er nytt er at den no er tildekka og beskytta i grøft.

Eg er usikker på om saka er rekna som avslutta frå Lindås kommune på bakgrunn av samtaler det er
vist til over.
Som vedlegg til dette brevet sender eg med kartskisse og bilder av terrenget der det er gjort
endringar, sidan dette vart etterspurt i tidlegare brev. Dersom saka har «stått på vent » pga at det
ikkje er send inn dokumentasjon, så beklager eg dette.

Ta kontakt om det er behov for meir informasjon.

Med vennleg helsing
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Grethe Korsen
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